

TOP GLOVE TERBITKAN DASAR KEMAMPANAN SELARAS DENGAN SDG PERTUBUHAN BANGSA-BANGSA BERSATU

15 June 2022 / 12:06



Dasar Kemampuan Top Glove mengesahkan komitmen Kumpulan untuk membina masa depan yang lebih baik untuk semua.

SHAH ALAM 15 Jun - Top Glove, pengeluar sarung tangan terbesar di dunia, hari ini melancarkan Dasar Kemampuan, yang menggariskan komitmen syarikat tersebut dalam bidang alam sekitar, sosial, tadbir urus, dan kebolehkesanan.

Dasar ini menjadi panduan bagi penyumberan dan perolehan yang beretika serta bertanggungjawab untuk semua anak syarikat Top Glove dan entiti usaha sama, serta rantaian bekalan syarikat.

Ia dibangunkan menerusi rundingan dengan pelbagai pihak berkepentingan, termasuk pelabur, pertubuhan bukan kerajaan, dan penganalisis, selain menyelaraskannya dengan Matlamat Pembangunan Mampan (SDG) Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu.

Pengarah Eksekutif Top Glove, Lim Cheong Guan berkata, sebagai warga korporat yang bertanggungjawab, Top Glove menyedari bahawa perniagaannya mempunyai kesan terhadap alam sekitar, para pekerja dan komuniti.

"Kami komited untuk menjadi peneraju kemampuan dalam sektor pembuatan penjagaan kesihatan dan menyumbang kepada masa depan yang lebih baik untuk semua pihak berkepentingan kami," katanya dalam kenyataan di sini hari ini.

Tiga tema strategik digariskan dalam dasar syarikat iaitu 'Menangani Perubahan Iklim dan Memulihkan Alam Semula Jadi'; 'Menjadi Warga Korporat Berteraskan Rakyat'; dan 'Mencipta Nilai Jangka Panjang Melalui Etika Amalan Perniagaan dan Penglibatan Pihak Berkepentingan Berterusan'.

Di samping menyokong 'Tiada Penebangan Hutan' dan 'Perlindungan Tanah Gambut', Top Glove menghormati dan menyokong prinsip hak asasi manusia antarabangsa, dan menegakkan standard etika yang tinggi.

Lim Cheong Guan (tengah) dan Sharmila Sekarajasekaran (kanan) bersama Lee Kuan Yee, Ketua Kelestarian Top Glove pada majlis pelancaran Dasar Kelestarian Top Glove di Shah Alam pada 15 Jun 2022.

Kumpulan adalah komited untuk menetapkan sasaran Karbon Sifar Bersih menjelang TK 2025 dan menyasarkan untuk mencapai 70 peratus kebolehsasaran kepada ladang sumber getah asli.

Kebolehsasaran membolehkan penempatan kawasan kritikal dengan nilai pemuliharaan tinggi dan stok karbon tinggi, serta isu sosial dan konflik.

Lim berkata, komitmen Top Glove terhadap amalan ESG sentiasa kukuh.

"Walau bagaimanapun, dengan matlamat untuk pergi dari kebaikan yang hebat, Pelan Hala Tji Kemampuan Dasar menggariskan jangka dan sasaran yang boleh diukur sehingga FY2025 bermula dengan FY2021 sebagai garis dasar.

"Di Top Glove, kami mempunyai Lembaga Jawatankuasa Kelestarian diketuai oleh Pengarah Bebas Kanan kami, yang mengawasi kemampuan syarikat strategi," kata Lim.

Pengarah Bebas Bukan Eksekutif Kanan Top Glove, dan Pengerusi Jawatankuasa Kelestarian Lembaga Pengarah, Sharmila Sekarajasekaran berkata, pihaknya teguh dalam menunaikan kewajipan untuk menambah baik komuniti di mana syarikat berkhidmat.

"Dasar ini, mencerminkan komitmen kami untuk mengambil peranan utama dalam spektrum kemampuan, menandakan satu lagi peristiwa penting dalam usaha Kumpulan untuk secara positif menyumbang kepada masa depan yang berdaya maju untuk semua," ujar beliau.

Sementara itu Dr. Henry Chan, Pengarah Pemuliharaan WWF-Malaysia berkata, adalah menggembirakan bahawa Dasar Kemampuan Top Glove berikrar untuk mengukuhkan matlamat dan inisiatif kemampuannya beberapa tahun akan datang.

"Ia sejajar dengan komitmen Malaysia untuk mencapai matlamat kemampuannya, termasuk menjadi negara neutral karbon menjelang 2030.

"Pada pendapat kami, ini adalah permulaan yang baik untuk mereka perjalanan, dan kami menggalakkan lebih banyak syarikat mengikutinya," ujar beliau.

Dagang News

